
PROTOKÓŁ Nr 27/10
ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik

w dniu 20 kwietnia 2010r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Tomasz Gorochowicz - Zastępca Wójta Gminy
3. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
4. Pan Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy
5. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS

Obradom Komisji przewodniczył Pan Stefan Troc – Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Przewodniczący poinformował,  że w dniu 15 kwietnia  2010r.  grupa radnych 
ponownie złożyła projekt uchwały w sprawie programu osłonowego dla gminy Mielnik w 
zakresie  pomocy  lekowej  jej  mieszkańcom.  Ponieważ  projekt  uchwały  wpłynął  już  po 
ustaleniu porządku posiedzenie Komisji Pan Przewodniczący zaproponował, aby rozpatrzyć 
go w punkcie 4 porządku obrad – wolne wnioski.

Porządek posiedzenia:
1. Rozpatrzenie  sprawozdania z  wykonania budżetu gminy za 2009r.  i  zaopiniowanie  

projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r.
3. Sprawozdanie z wykonania uchwały nr IV/21/03 Rady Gminy Mielnik z dnia 20 marca  

2003r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości  
gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata.

4. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 
2010r.

(w zał. na str.........prot.)

Komisje 10 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

(w zał. na str.........prot)

Do punktu 2.

Pan Kazimierz Tobota zapytał na czym polega remont zbiorników na wodę?
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Pan Tomasz Gorochowicz
Poinformował,  że w RPO do którego składamy wniosek o kanalizację  jest  mała  alokacja 
środków na to działanie. W przedsięwzięciach łączonych, obejmujących wodę i kanalizację, 
szanse na uzyskanie środków są dużo większe. Z tego względu zmieniliśmy nazwę zadania i 
do kanalizacji dołożyliśmy remont zbiorników wyrównawczych na hydroforni. Zbiorniki te 
wymagają remontu, ponieważ powłoka na nich jest nieszczelna i są miejsca, gdzie bakterie 
mogą się gnieździć. Występujące jakiś czas temu bakterie w wodzie z wodociągu skłoniły nas 
do zbadania  stanu powłoki  wewnętrznej  zbiorników. Firma,  która dokonała badania  stanu 
powłoki, stwierdziła, że są na niej odpryski i to może być przyczyną pojawiania się w wodzie 
bakterii.  Koszt  remontu  zbiorników oceniony został  na 160 tys.zł.  Na ten cel  jeszcze  nie 
rezerwujemy pieniędzy w budżecie,  bo nie wiemy kiedy to zadania zostanie uruchomione. 
Mamy nadzieje, że zabieg połączenia remontu zbiorników z budową kanalizacji przyniesie 
efekty w postaci przyznania nam środków z RPO.

Pani Maria Boguszewska zapytała, czy po przetargu na schetynówkę i budowę oczyszczalni 
ścieków  będzie  również  zorganizowany  przetarg  na  opracowanie  planu  przestrzennego 
zagospodarowania gminy. Czy to zadania ruszy w tym roku?

Pan Wójt poinformował, że w związku z dużą liczbą zapytań formułowanych przez radnych 
na piśmie, jest zajęty udzielaniem również pisemnych odpowiedzi. W związku z tym nie ma 
zbyt wiele czasu na zajmowanie się innymi sprawami.

Pani Boguszewska stwierdziła, że od początku kadencji zabiega o to zadanie, pieniądze na 
ten cel zostały zapisane w budżecie gminy. Na to zapytanie nie prosi o odpowiedź na pismie.

Pan Wójt zapewnił, że na to pytanie odpowie w terminie późniejszym.

Pan Jerzy Terebun zapytał co zdecydowano w sprawie środków na zadania zgłoszone przez 
sołectwa,  w tym na remont  świetlicy w Homotach.  Sufit  w świetlicy w Homotach jest  w 
bardzo złym stanie.

Pan Wójt Gminy zapewnił, że jest w trakcie prac nad tym tematem i do czasu sesji będzie 
wiedział więcej.

Pan  Stefan  Troc poinformował,  że  w  BIP  Urzędu  Gminy  jest  zamieszczona  niepełna 
informacja odnośnie kwot wynikłych z przetargu na oczyszczalnię.

Pan Wójt i Pan Gorochowicz udzielili wyjaśnień w tej sprawie.

Pan Jan Weremijewicz zapytał,  czy nie będzie konfliktu interesu w związku z faktem, że 
Pan Henryk Czmut – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg został inspektorem nadzoru na 
budowę drogi Adamowo-Wilanowo. Można się zastanowić czy będąc inspektorem nadzoru 
nie wykorzysta swojego stanowiska w tej sprawie.

Pan  Wójt  Gminy stwierdził,  że  inspektora  nadzoru  wyłoniono  w  drodze  przetargu,  nie 
mieliśmy żadnej możliwości wpływu na ten stan rzeczy. Fakt ten, nie jest naszym problemem.
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Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził,  że  obawy  jakie  ma  Pan  radny  Weremijewicz  wynikają  z  naszych  złych 
doświadczeń. Przypomniał sprawę budynku na stadionie gdzie ewidentnie zawinił inspektor 
nadzoru.

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 3.

Pan Jan Zduniewicz zapytał o sprzedaż działek gminnych w 2009r.

Pan  Tomasz  Gorochowicz odpowiedział,  że  w  2010  r.  nie  sprzedaliśmy  żadnej  działki 
gminnej, choć działki były przygotowane do sprzedaży.

Pan Kazimierz Tobota zapytał  na jakich zasadach w budynku straży mieszka  Pan Jerzy 
Łobanowski.

Pan Tomasz Gorochowicz
Pan Łobanowski mieszka na dziko, nie możemy go zastać w domu, wysłaliśmy więc pismo z 
żądaniem opuszczenia lokalu. Najemca tego lokalu Pani Anita Łobanowska wymeldowała się, 
jej mąż zajmuje to mieszkanie bez umowy, chociaż jest zameldowany w tym lokalu.

Pani Barbara Terpiłowska zapytała czy gmina mogła odrzucić spadek po Panu Kazimierzu 
Szymańskim.

Pan Wójt odpowiedział, że gmina nie ma prawa rezygnacji ze spadku, dlatego nie mogliśmy 
go odrzucić.

Pan Jan Weremijewicz zapytał co dzieje się z budynkiem po straży granicznej.

Pan Wójt poinformował, że mieszkania zostały wykupione przez lokatorów (funkcjonariuszy 
SG), działka jest własnością gminy, zaś budynek biurowy należy do Skarbu Państwa.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości sprawozdanie z wykonania uchwały nr IV/21/03 
Rady  Gminy  Mielnik  z  dnia  20  marca  2003r.  w  sprawie  określenia  zasad  nabywania, 
zbywania  i  obciążania  nieruchomości  gruntowych oraz ich  wydzierżawiania  lub najmu na 
okres dłuższy niż 3 lata.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 4.

Pan Wójt poinformował, że mamy do przeprowadzenia ważne przetargi – budowę świetlicy 
w  Osłowie  i  dostawę  sprzętu  do  budowy  oczyszczalni  w  Mielniku.  Trzecim,  ważnym 
przetargiem,  jest  przetarg  na  wykonanie  planu  przestrzennego  zagospodarowania  gminy. 
Stwierdził,  że im bardziej będzie zasypywany zapytaniami radnych, tym mniej będzie miał 
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czasu na pracę.

Pan  Tomasz  Gorochowicz poinformował,  że  nie  rozstrzygnięto  ogłoszonego  naboru  na 
stanowisko związane z organizacją zamówień publicznych. Nikt nie zgłosił się do naboru.

Pan Kazimierz Tobota zapytał kto wozi do żwirowni pod Osłowem piach i korzenie.

Pan Wójt poinformował, że dzieje się to za wiedzą i zgodą gminy. Jest to ziemia z wykopów 
pod oczyszczalnię i wywożenie jej tam było zapisane w specyfikacji zamówienia

Pani Maria Boguszewska
1. Dlaczego nastąpiła przerwa w pracach przy adaptacji budynku kina?
2. Na ulicy Brzeskiej,  na odcinku od wjazdu do Topoliny do olszyn,  należy ustawić 

kosze na śmieci.
3. Kiedy rozpoczną się prace przy porządkowaniu parku w Mielniku?

Pan Wójt Gminy
Przerwa przy adaptacji  budynku  kina  jest  przerwą techniczną  wykonawcy,  nie  inwestora. 
Więcej na ten temat nie wiemy.
Kosze na odcinku ulicy Brzeskiej zostaną ustawione, zaś jeśli chodzi o park, to złożyliśmy 
wniosek  do  Starostwa  Powiatowego  o  zatrudnienie  osób  do  prac  społeczno-użytecznych. 
Osoby te będą pracowały, między innymi, przy porządkowaniu parku.

Pan Wiesław Kochanowski
1. Kiedy wyrównane zostaną drogi w Mętnej i uprzątnięte hałdy śmieci na wysypisku?
2. Kiedy ruszą prace remontowe przy budynku szkoły w Mętnej?

Pan Wójt Gminy, Pan Tomasz Gorochowicz
Znany jest zły stan dróg w Mętnej, wystosujemy w tej sprawie pismo do Mostostalu i PERN. 
Wyraziliśmy im zgodę na składowanie piachu, w zamian oni zobowiązali  się do równania 
dróg. Przypomnimy im o tej sprawie.
Jeśli chodzi o remont świetlicy w Mętnej, to pieniądze na ten cel zostały zapisane w uchwale 
zmieniającej budżet.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  grupa  radnych  ponownie  złożyła  projekt 
uchwały w sprawie programu osłonowego dla Gminy Mielnik w zakresie pomocy lekowej jej 
mieszkańcom.

(w zał.na str.............prot.)

Pan Wójt Gminy stwierdził, że złożony projekt uchwały wraz z programem mimo obietnic 
ze strony wnioskodawców, że zostanie poprawiony, nadal zawiera błędy. Zaproponował, aby 
wspólnie, punkt po punkcie, czytać uchwałę wraz z załącznikiem i analizować poszczególne 
jej zapisy.

Pan Jan Weremijewicz stwierdzi, że z treści pisma przewodniego, dołączonego do projektu 
uchwały odnosi wrażenie, że próbuje się na nim wywrzeć presję. Zacytował fragmenty tego 
pisma. Przypomniał, że radni na ostatniej sesji odrzucili projekt uchwały nie dlatego, że byli 
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mu przeciwni, ale ze względu na liczne błędy jakie ten projekt zawierał.

W tym punkcie porządku Pan Przewodniczący Troc przekazał  prowadzenie obrad Panu 
Janowi Weremijewiczowi – V-ce Przewodniczącemu Rady i opuścił posiedzenie Komisji.

Pan  Sekretarz  Gminy poinformował  o  poprawkach  jakie  należy  nanieść  do  podstawy 
prawnej  uchwały.  Zapytał,  czy  wnioskodawcy  prowadzili  badania  dotyczące  adresatów 
uchwały. Zaproponował, aby termin realizacji uchwały rozpocząć od II półrocza 2010r. Do 
tego czasu wyliczymy środki potrzebne na realizację tej uchwały.

Poprawiony na posiedzeniu  Komisji  projekt  uchwały wraz z  programem trafi  pod obrady 
najbliższej sesji Rady Gminy.

(w zał. na str..............prot.)

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska               Przewodniczący Rady

                                                                                                        Stefan Troc


